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W okresie między ostatnią a obecną sesją Rady Miejskiej, podjęłam szereg działań mających na celu spieranie
rozwoju naszej gminy oraz poprawę jakości życia mieszkańców. Poniżej przedstawiam sprawozdanie z mojej
działalności w tym okresie.

Spotkania i Konsultacje

1. Spotkania z mieszkańcami:
Regularne spotkania z mieszkańcami, podczas których omawialiśmy bieżące problemy oraz
proponowaliśmy rozwiązania.
Zorganizowane dyżury w UMiG, gdzie mieszkańcy mogli zgłaszać swoje uwagi i propozycje.
Wizje lokalne z mieszkańcami.

2. Konsultacje z Radnymi:
Seria spotkań z radnymi w celu omówienia bieżących spraw i przygotowania propozycji
uchwał.
Praca w komisjach tematycznych, gdzie dyskutowaliśmy nad projektami, które będą
przedstawiane na sesjach.

I. KomisjaBOKiS3.06.2024
2. Komisja Rolnictwa i Ochrony Srodowiska 4.06.2024
3. Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych 10.06.2024
4. Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych 17.06.2024
5. Wspólna Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej oraz Doraźna

Komisja do spraw Polityki Senioralnej 18.06.2024
6. Komisja Ladu Przestrzennego i Spraw Komunalnych 19.06.2024
7. Komisja BokiS 20.06.2024

Wizje lokalne z radnymi.
3. Współpraca z Urzędem Miejskim:

Spotkania z burmistrzem i pracownikami urzędu w celu koordynacji działań oraz
monitorowania realizacji uchwał.

4. Dekretowanie korespondencji napływającej do Biura Rady Miejskiej.

Projekty i Inicjatywy

Inicjowanie konsultacji społecznych dotyczących planowanych inwestycji.
Współpraca z organizacjami pozarządowymi w zakresie realizacji programów społecznych.
Wspieranie lokalnych wydarzeń kulturalnych oraz inicjatyw edukacyjnych.
Organizacja spotkań z przedstawicielami szkół i placówek kulturalnych w celu omówienia
potrzeb i możliwości współpracy.
Udział w: „Jarmarku Kultury Urzecza”, Pikniku szkolnyn „Jedymeczki”, Dniach Konstancina,
Dniach Strażaka oraz 100-lecia OSP Cieciszew, Parafialny dzień Dziecka i Rodziny.

Podsumowanie

Okres między sesjami był czasem intensywnej pracy na rzecz naszej gminy. Dzięki zaangażowaniu i współpracy
z mieszkańcami, radnymi oraz urzędnikami udało się zrealizować wiele inicjatyw. Dziękuję wszystkim za
wsparcie i aktywny udział w działaniach na rzecz naszej wspólnoty.

Z wyrazami szacunku,
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